
 
 

Korte berichten uit de raadscommissie van woensdag 14 december  2016   
 

Aanwezig zijn:  
de dames E. Hoekstra-Blaauw, J. Kuin-v.d. Poel en H.T. Pestman  
de heren B. Bosch, A. Bolhuis,  H. Kooistra, P. Rebergen, P. Haanstra, H. Lode, T.J. de Wit, 
R.F. Staijen (voorzitter) en R.S. Bosma, griffier 
 
Tevens aanwezig wethouders mevrouw A. Postma en de heer P.C. Heidema, alsmede  
de heer N.A. van de Nadort, burgemeester. 
 
Afwezig (met kennisgeving):mevrouw M. Wijnja en de heer J.A. Joling 
 
1. Opening 
De voorzitter, de heer Staijen, opent de vergadering en heet een ieder welkom.  
De agenda wordt vastgesteld en er hebben zich geen insprekers gemeld. 
 
2. Kort verslag van de commissievergadering 12 oktober 2016  
Het  verslag wordt vastgesteld.  
 
3. Omgevingswet  
Aan de hand van een korte presentatie worden de leden van de raadscommissie  
geïnformeerd over de in werking tredende Omgevingswet. 
De nieuwe wet houdt in grote lijnen in: 

 Van 26 bestaande wetten naar 1. 

 Van 5000 wetsartikelen naar 350. 

 Van 120 ministeriële regelingen naar 10. 

 Van 120 algemene maatregelen van bestuur naar 4. 

 1 wet voor de hele leefomgeving. 

 De wet maakt het mogelijk om lokale problemen ook lokaal op te lossen. 

 Van meerdere bestemmingsplannen naar 1 omgevingsplan. 

 Het moet de helderheid voor de burger vergroten doordat men straks nog maar met 
één vergunning te maken heeft. 

 De inwerkingtreding vermoedelijk medio 2019 

 

De presentatie is bijgevoegd  
 
Vanuit de raadscommissie wordt waardering uitgesproken over de wijze waarop dit 
onderwerp ter hand is genomen door de organisatie. 
Tegelijkertijd wordt ook vastgesteld dat er nog veel moet gebeuren om tot een deugdelijke 
invoering te komen. Er wordt onder meer nog een vraag gesteld over het “ ïndustrieel 
gebied” zoals dat thans is geregeld en hoe dat straks wordt opgepakt. Ook ten behoeve 
daarvan dient nog het nodige geregeld. 
 
4. Concept-Leefbaarheidsvisie gemeente Ten Boer  
Een kort presentatie door mevrouw Eva Bennen en de heer Theo Adema(KAW)  leidt het 
onderwerp in. 
Stilgestaan wordt bij het proces tot nu toe. De mate waarin met alle betrokkene(dorpen etc) 
is gesproken   
Belangrijk punten in deze:  

 De gemeente Ten Boer en de dorpen leefbaar en aantrekkelijk houden en waar 
mogelijk verbeteren, waarbij  

 Het wonen en leven in de gemeente verandert 

 De bevolking afneemt 

 De bewoners willen meer zelf regie en invloed 

 Stijgende energielasten 



 
Maar ook: 

 Aardbevingsproblematiek 

 Gemeentelijke herindeling 
 

De presentatie is bijgevoegd 
 
Vanuit de raadscommissie wordt onder meer opgemerkt: 

 Over krimp en leegstand wordt niet gerept in de visie; bewoners geven t niet aan 

 Ook aardbevingsgebeuren is van wezenlijk belang(versterkingsprogramma) 

 Burgerkracht is van groot belang  

 Gemeente faciliterend en stimulerend 

 Woningvoorraad en de tekortkoming daarbij als het gaat om starters  

 Aandacht voor de karakteristieke panden 

 Goede SWOT analyse (sterktes/zwaktes en kansen/bedreigingen) is van groot 
belang 

 Wat kunnen we (zelf) en wie kan ons helpen als het gaat om het in uitvoering nemen 
de zaken die van belang zijn. 

 Visies(7) zijn aangeboden aan gemeentebestuur Groningen  

 Het moet een leven document zijn en blijven 

 Na 3 jaar evaluatie; goede zaak  
 
5. Rondvraag.  
Wordt geen gebruik van gemaakt  
 
 
6.Sluiting  
Niets meer aan de orde zijn sluit de voorzitter de vergadering. 
 
    
R.S. Bosma, griffier      
 
 
 
 
 
 
 


